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Referat  

Bestyrelsesmøde                                       

  

Dato  25/3-2025 

Tid  Kl. 19.00-21.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense 

V) 

  

                                                                                                Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer     

Emil Mikkelsen (formand)  X   

Karsten Kjelde (kasserer) x   

Jacob Ejby Stengaard (næstformand) X   

Lars Nielsen   X 

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X   

Peter Gerner Ejersbo   X 

Rasmus Mohr X   

Bestyrelsessuppleanter      

   

Johnny Frost Klausen  x      

Ansatte      

Rasmus Hjorth  x  

Line Lykkehøj Lommer    -  

Michael Nielsen    - 

Louise Majgaard Baarup    - 

  

Dagsorden 

Dagsorden:  

1. Orientering fra formanden (O) - Emil (10min) 

- Der har været hovedbestyrelsesmøde, de tilgodeser til dels vores 

forslag. 

- Det går godt med DHL-tilmeldingerne.  
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2. En ny og ekstra teamleder i ungdomsafdeling (B) - Jacob (15 min.) 

- Vi vil gerne oprette en løbegruppe (12-16 år), som skal agere 
bindeled mellem ungdoms- og seniorafdelingen ift. Mellem/lang-

løbegruppen. 
- Det vil bidrage til at gøre klubben til en bedre løbeklub i fremtiden.  

- Der skal laves en plan, men det er felt vi gerne åbner op for. Det 
skal være en træner, som er der for børnene/ungdommerne.  

- Vi skaber et ansættelsesudvalg til denne stilling bestående af Line, 
Rasmus og Søren (mellem/langdistance træner).  

3. Evaluering af DM og fremtiden for DM-inde (B) - Rasmus H (15 
min.)  

- Stævnet har fået utrolig positive tilbagemeldinger, specielt fra 

atleterne.  
- Et underskud på 22.695 kr. Der har været en del mindre indtægter 

i form af tilskuere mm. Der har i lokalområdet været andre 
sportsgrene i gang, såsom fodbold. Prisstigningen har muligvis også 
været for høj.  

- Præmieoverrækkelsen kunne godt være placeret anderledes. 
- Det har en utrolig høj værdi for klubben, at vi er arrangør af DM, da 

det har kæmpe betydning for vores atletikfokus.  
- Det bliver diskuteret, at der muligvis, skal nedsættes et 

stævneudvalg, som kan være bidragende til nogle af 
beslutningsprocesserne.  

- Det bibeholdes, at vi holder DM-inde i atletik i 2026. Vi vil gerne 

videreudvikle dette, så det kan forlænges til, at vi afholder et 
anderledes indendørsstævne i 2027. 

4. Update løn og økonomi (Karsten)  

- Lønninger af teamledere kører som det skal.  

- Line styrer rapportering af timer.   

5. Ny fællesdrev og opgaveoversigt (O) - Jacob (10 min.)  

- Der er oprettet et nyt drev til bestyrelsen, hvor vi kan opbevare 

forskellige dokumenter og opgaver.  

6. Arrangør af Sportslørdag (D/B) - Emil (10min) 

- Der er en dialog i gang, men umiddelbart er sportslørdag ikke 

noget, vi går ind i.  

7. Fastlæggelse af mødedatoer for det kommende år (B) (10min) 

- Disse er planlagt til det kommende år.  

8. Planlægning af bestyrelsesdag. (D) (10min) 
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- Sabrina står for at planlægge dagen 

9. Bestyrelsesseminar (D) (10min) 

- Der bliver lagt op til, at Line eller Rasmus foreslår nogle datoer, 

hvis vi gerne vil arbejde videre med det.  

10. Evt. 

- Lars stopper i bestyrelsen, da han fraflytter byen.  

 

 

 

 


